
Zápis ze zasedání Akademického senátu Fakulty informatiky 

konaného dne 14. 6. 2017 od 10:00 v místnosti B517 na FI 

Přítomní členové senátu 
Ivana Černá, Vlastislav Dohnal, Mojmír Křetínský, Michal Kozubek, Lukáš Ručka, Jan Strejček, 
Vladimír Štill 

Nepřítomní členové senátu, kteří se ze zasedání omluvili 
Barbora Kozlíková 

Nepřítomní členové senátu 
František Blahoudek 

Hosté 
Pavel Matula, proděkan pro bakalářské a magisterské studium; Simona Davidová, vedoucí 
studijního oddělení FI; Jiří Zlatuška, děkan FI 

Program 
1. Podmínky pro přijetí ke studiu na FI MU pro rok 2018/2019 
2. Příprava voleb do AS FI 
3. Různé 

1. Podmínky pro přijetí ke studiu na FI MU pro rok 2018/2019 

Proděkan Matula představil změny v podmínkách pro přijetí ke studiu. Pro bakalářské studium 
byly navrženy následující změny. 

● Z podmínek byly vymazány informace o tom, jak probíhají TSP (jsou na stránkách 
univerzity a netýkají se kritérií pro přijetí jako takových, navíc je neurčuje FI). 

● Zvýšení limitu pro všeobecné OSP/VŠP testy na 20 % nejlepších, tak aby tato podmínka 
lépe odpovídala percentilu přijímaných přes TSP. 

● Přidáno kritérium na promíjení TSP na základě zkoušky Advanced Placement 
(používané na amerických univerzitách, kterou je také možné skládat na některých 
českých gymnáziích a na ambasádách USA po celém světě a tedy může usnadnit přijetí 
zahraničním zájemcům). 

● Úprava formulace u testu IQ: přidání menzy SR a explicitní zmínění, že se jedná o test 
IQ pro dospělé. 

● Úprava formulace ohledně odborných soutěží (olympiád): musí být organizovány 
příslušnými ministerstvy České či Slovenské republiky. 

● Žádosti o prominutí přijímací zkoušky se nyní musí podávat do stejného data, do kdy 
jsou otevřeny přihlášky (konec února). Doložit splnění podmínek lze stále až do termínu 



konání TSP. 
● Aktualizace dat pro aktuální rok, TSP budou v dubnu. 

Pro navazující magisterské studium byly navrženy následující změny. 

● Povolení odpouštění přijímaček podle studijních výsledků našim studentům i u dalších 
přihlášek (např. při neúspěchu u státnic). Nepromíjí se těm, kteří už byli zapsáni. 

● Upřesnění termínů automatického vyhodnocování prospěchu pro odpuštění přijímací 
zkoušky (pro studenty FI). 

● Zkouška z informatiky bude jen v angličtině. 

Následovala krátká diskuse, mimo jiné o vztahu mezi přijímáním na magisterské studium a 
opravnými státnicemi v září. Konkrétně jde o situaci studentů přijatých na navazující 
magisterské studium, kteří neuspějí u řádné státní závěrečné zkoušky v červnu, ale uspějí u 
opravné zkoušky v září. Podle Simony Davidové se bude moci takový student v září zapsat do 
navazujícího studia do nějž byl přijatý. 

Aktualizované podmínky pro přijímání byly jednomyslně schváleny. 

2. Příprava voleb do AS FI 

Jan Strejček upozornil na to, že funkční období fakultního senátu končí na konci roku a požádal 
Volební a mandátní komisi (ve složení Vlastislav Dohnal (předseda), Jan Strejček, Lukáš 
Ručka) o uspořádání voleb do AS FI a jejich synchronizaci s volbami do AS MU. 

3. Různé 

Vlastislav Dohnal inicioval diskusi na téma změn v evaluaci akademických pracovníků, 
především navýšení výukové zátěže habilitovaných pracovníků. Děkan Zlatuška informoval, že 
navýšení bylo diskutováno již dříve a změna se týká až následujících semestrů. Jde o navýšení 
na úroveň 6-8 hodin pro docenty a 4 hodiny pro profesory. Jan Strejček doplnil, že se jedná o 
očekávanou zátěž, zatímco minimální zátěž je na polovině tohoto rozsahu a že z pravidel 
rovněž vyplývá, že nižší než očekávanou zátěž je možné kompenzovat vyšším výkonem v 
dalších oblastech. Děkan Zlatuška se nicméně vyjádřil, že by nepovažoval za vhodné 
kompenzovat nižší výuku například vyšším vedením závěrečných prací, protože očekává, že 
závěrečné práce povedou především lidé, které studenti znají z výuky. 
 
Dále se Vlastislav Dohnal ptal děkana, zda je v plánu nějak řešit nerovnováhu v počtu 
závěrečných prací vedených na různých katedrách: 70 % závěrečných prací je vedeno na 
KPSK. Děkan Zlatuška nevidí jednoduchou cestu jak to udělat, ale bylo by dobré, aby to bylo 
rovnoměrnější. 
 
Zapsal Vladimír Štill 
Dne 26. 6. 2017 schválil a podepsal Jan Strejček, předseda AS FI 


